
Zápis č. 18 ze schůze Zastupitelstva obce Rokytňany,

která se konala dne 29.7.2024

Přítomni: 

M. Hrušová,  S.Chaloupecký, J.Calvittiová, R.Calvitti, B.Hanuš, J.Sacherová, M.Kužel

Host V.Slavík

Program: 

- plnění úkolů z minulého zastupitelstva

- zpráva starostky o vyřízené korespondenci

- diskuse

Starostka M. Hrušová zahájila schůzi a uvítala přítomné. Návrh programu byl schválen všemi 
přítomnými členy OZ. Ověřovatelem zápisu schválen S.Chaloupecký . 

V úvodu schůze bylo projednáno poškození cesty k nádraží v Horních Rokytňanech těžkou
zemědělskou  technikou  pana  Slavíka.  Bylo  dohodnuto,  že  pan  Slavík  kontaktuje  svou
pojišťovnu, kde má uzavřené pojištění odpovědnosti – potom bude dohodnut postup opravy.

Kontrola plnění úkolů z minulé schůze

1. Nadále dohlížet na provoz vodovodu – Byly provedeny odečty vodoměrů fakturace
proběhne v tomto týdnu.  Dále bylo jednáno se Správou silnic  ohledně vad silnice
kolem uzávěrů  vodovodu  –  proběhne  oprava,  SÚS bude  reklamovat  u  dodavatele
silnice – firma Colas - M.Hrušová

2. Zajistit součinnost při realizaci systému domácích čistíren odpadních vod – konečně
došlo k posunu – Státní pozemkový úřad vydal souhlasné stanovisko. Takže teď se
čeká na konečné stavební povolení, což je teď docela problém s ohledem na situaci na
Stavebních úřadech s digitalizací stavebního řízení - M.Hrušová 

3. Zajistit dodržování předpisů při těžbě dřeva v součinnosti s LČR –  trvale 
S.Chaloupecký

4. Plnit  plán práce a plán akcí na rok 2024– všichni zastupitelé

5. Průběžně regulovat provoz veřejného osvětlení tak, aby doba svícení odpovídala délce
dne – HR M.Kužel – DR S.Chaloupecký



6. Instalovat  fotopast  ke kontejnerů  v Dolních  Rokytňanech – úkol  trvá,  vzhledem k
neustálým problémům s ukládání tříděného odpadu bude prověřena možnost instalace
kamerového systému – B.Hanuš

7. Zajistit  akci nohejbal dne 3.8.2024 – je připraveno, ještě  je třeba doladit  detaily  –
S.Chaloupecký, B.Hanuš, J.Cavittiová, R. Calvitti, J.Sacherová

8. Zajisti řádný průběh krajských voleb – probíhá – M.Hrušová

      

Zpráva o vyřízené korespondenci

• Projednán dopis Hasičského záchranného sboru Královehradeckého kraje k přípravě
na mimořádné události

• Projednán dopis Ministerstva vnitra ČR k prosazování společenství malých obcí

• Projednána stížnost občanů na obtěžování hlukem ze sousední nemovitosti (neustálý
štěkot psa). Majitel bude upozorněn.

• Stavební záležitosti – přístavba K.Vaněk, pasport stavby J.Otta, kontrolní prohlídka
ČOV p.Jandová 

Diskuze

Příprava akce nohejbal dne 3.8.2024:

Organizace – S.Chaloupecký

Nákup do stánku – M.Hrušová

Nákup cen pro vítěze a odměn pro ostatní – J.Sacherová

Obsluha ve stánku – J.Calvittiová, T.Horáková, R.Calvitti, B.Hanuš

Příprava akce Rozloučení s prázdninami 24.8.2024:

Akce proběhne na hřišti, program – J.Sacherová, M.Hrušová, J.Calvittiová

občerstvení – M.Kužel, B.Hanuš



U S N E S E N Í   Č.  18

Obecní zastupitelstvo bere na vědomí:

zprávu starostky o vyřízené korespondenci

Obecní zastupitelstvo schvaluje:

Záměr instalovat ke kontejnerům v Dolních Rokytňanech kamerový systém

Obecní zastupitelstvo ukládá:

1) Nadále sledovat provoz vodovodu – M.Hrušová

2) Zajistit součinnost při realizaci DČOV – M.Hrušová

3) Zajistit dodržování předpisů v péči o lesní pozemky v součinnosti s LČR – S.Chaloupecký

4) Plnit plán práce a plán akci na rok 2024 – všichni zastupitelé

5) Průběžne regulovat provoz veřejného osvětlení, aby doba svícení odpovídala délce dne – HR 
M.Kužel, DR S.Chaloupecký 

6) Zajistit akci NOHEJBAL – S.Chaloupecký, J.Sacherová, B.Hanuš, J.Calvittiová

7) Zajistit řádný průběh krajských voleb – M.Hrušová

8) Připravit plán postupné opravy kanalizace dle požadavku vodoprávního úřadu v součinnosti s 
dodavatelem stavby DČOV – S.Chaloupecký, B.Hanuš, M.Kužel

9) Napsat upozornění majiteli ohledně stížnosti na obtěžování hlukem – M.Hrušová

10) Zajistit konání akce Rozloučení s prázdninami – všichni zastupitelé

11) Zajistit opravu cesty na nádraží – B.Hanuš

Hlasováno –  7 pro – usnesení bylo schváleno

Starostka poděkovala přítomným a v 18.30 hod schůzi ukončila. Příští zastupitelstvo 
17.9.2024 v 17.00 hod 

Zapsala: Ověřil:




